Rendez-vous in Le Mans for the fourth Rotax MAX Challenge International Trophy 

It didn't take long for the RMC International Trophy to become a major event of the Rotax season. The success of the first edition in 2019 immediately put it at the top of the list of events not to be missed. This unique competition allows drivers to race with their favourite team with the equipment of their choice, as long as they use an approved chassis and a Rotax MAX engine. The formula has found its audience as a Rotax world event, allowing drivers to obtain coveted tickets for the famous Rotax MAX Challenge Grand Finals. 

The RMCIT is organised by 3MK Events in collaboration with BRP-Rotax from 26th to 30th July 2022 in the prestigious setting of the Le Mans International Karting Circuit, which will host the FIA Karting World Championship - KZ and the FIA Karting World Cup - KZ2 in early September. The success of the RMCIT is based on the fairness of the Rotax MAX evo engines which enable exciting races on the magnificent Le Mans circuit. 

More than 280 drivers in six categories from eight years old to 30 years old and more

The 2022 RMCIT has already registered 283 entries from 40 nations in the Micro MAX, Mini MAX, Junior MAX, Senior MAX, MAX DD2 and MAX DD2 Masters categories in accordance with the Rotax MAX Challenge regulations. The latest generation of Mojo tyres will of course be used.  

A particularly friendly atmosphere

A key element of the reputation of the Rotax MAX Challenge International Trophy, the excellent atmosphere of the event is a great priority for the organisers. The aim is for everyone to have an excellent memory of the event, not only the winners. For this reason, 3MK Events has made it a priority to welcome competitors and supporters, with several opportunities for refreshments, food and pleasant discussions on the circuit. 

Exceptional prizes, unique in karting

Four tickets for the Rotax MAX Challenge Grand Finals held from 19th to 26th November 2022 in Portimao (PRT) will be awarded to the Junior, Senior, DD2 and DD2 Masters winners. In addition, an exceptional prize fund is part of the DNA of the RMCIT thanks to the awards offered to the most valiant and the raffle of numerous valuable prizes including a Ryker Rotax BRP Can-Am which will delight someone again in 2022, as well as three Bell helmets. The Micro and Mini MAX winners will win a Can-Am DS 90 Quad. The 2nd runners-up in each category will receive a Rotax MAX engine for their category and the 3rd runners-up will receive Rotax vouchers worth €1000.

An event to follow remotely 

Live-timing and quality live-streaming have accompanied the RMCIT adventure since the beginning with a large entry from all over the world. 

See you in Le Mans from 26th to 30th July 2022 for the 4th edition of the Rotax MAX Challenge International Trophy!

Rendez-vous au Mans pour le 4e Rotax MAX Challenge International Trophy 
Il n’a pas fallu longtemps au RMC International Trophy pour devenir un évènement majeur de la saison Rotax. Le succès de la 1re édition en 2019 l’a tout de suite propulsé tout en haut de la liste des épreuves à ne pas manquer. Cette compétition hors normes permet aux pilotes de rouler au sein de leur équipe préférée avec le matériel de leur choix, pourvu qu’ils utilisent un châssis approuvé et un moteur Rotax MAX. La formule a trouvé son public comme rendez-vous mondial Rotax, permettant aux pilotes d’obtenir des tickets tant convoités pour les célèbres Rotax MAX Challenge Grand Finals. 
Le RMCIT est organisé par 3MK Events en collaboration avec BRP-Rotax du 26 au 30 juillet 2022 dans le cadre prestigieux du Circuit Le Mans International Karting qui va recevoir début septembre le Championnat du Monde FIA Karting – KZ et la Coupe du Monde FIA Karting – KZ2. Le succès du RMCIT s’appuie sur l’équité des mécaniques Rotax MAX evo permettant de vivre des courses palpitantes sur le magnifique circuit du Mans. 
Plus de 280 pilotes pour 6 catégories de 8 ans à 30 ans et plus
Le RMCIT 2022 a déjà enregistré 283 inscriptions en provenance de 40 nations dans les catégories Micro MAX, Mini MAX, Junior MAX, Senior MAX, MAX DD2 et MAX DD2 Masters en conformité avec le règlement du Rotax MAX Challenge. Les pneus Mojo de dernière génération sont bien entendu de la partie.  
Une ambiance particulièrement conviviale
Élément clé de la réputation du Rotax MAX Challenge International Trophy, l’excellente ambiance de l’épreuve est une grande priorité des organisateurs. Tout le monde doit pouvoir garder un excellent souvenir de l’évènement, et pas seulement les vainqueurs. Pour cela, l’accueil des concurrents et des accompagnateurs faire partie des priorités de 3MK Events avec plusieurs possibilités de se désaltérer, de se sustenter et de discuter agréablement dans l’enceinte du circuit. 
Des dotations exceptionnelles et uniques dans le karting
Quatre tickets pour les Rotax MAX Challenge Grand Finals disputées du 19 au 26 novembre 2022 à Portimao (PRT) seront attribués aux vainqueurs Junior, Senior, DD2 et DD2 Masters. De plus, une dotation exceptionnelle fait partie de l’ADN du RMCIT grâce aux récompenses offertes aux plus valeureux et au tirage au sort de nombreux lots de valeur comprenant un Ryker Rotax BRP Can-Am qui fera de nouveau un heureux en 2022, ainsi que 3 casques Bell. Les vainqueurs Micro et Mini MAX remporteront quant à eux un Quad Can-Am DS 90. Les 2es de chaque catégorie se verront offrir un moteur Rotax MAX de leur catégorie et les 3es des bons d’achat Rotax d’une valeur de 1000 €.
Un évènement à suivre à distance
Live-timing et live-streaming de qualité ont accompagné depuis l’origine l’aventure du RMCIT avec une fréquentation importante des quatre coins du monde. 
Rendez-vous au Mans du 26 au 30 juillet 2022 pour la 4e édition du Rotax MAX Challenge International Trophy !
